



Embassy of India  
Paris

### Republic Day Celebrations

On the occasion of the Republic Day of India, Flag hoisting ceremony will be held at **0950hrs on 26 January 2020** at the Embassy of India premises at 13-15, rue Alfred Dehodencq, 75016 Paris.

The Flag Hoisting Ceremony will be followed by a reading of the Hon'ble President of India's address to the Nation.

All Indian nationals and friends of India including the Indian diaspora are cordially invited to attend the Ceremony.

Please note :

1. Invitees are requested to be present at the venue from 0900hrs and latest by 0930hrs.
2. Photo identity proof is necessary for entry into the Embassy premises. A security check will be undertaken.
3. Photography and videography inside the Embassy premises is not permitted.
4. Mobile phones, other electronic items and bags will not be allowed during the Ceremony and there will be arrangement for depositing them at the Reception of the Embassy.

\*\*\*



Embassy of India  
Paris

### Fête de la République

À l'occasion du Jour de la République de l'Inde, la cérémonie du lever du drapeau aura lieu à **9h50, le 26 janvier 2020** dans les locaux de l'Ambassade de l'Inde, au 13-15, rue Alfred Dehodencq, 75016 Paris.

La cérémonie du lever du drapeau sera suivie de la lecture de l'allocution à la Nation par Son Excellence Le Président de l'Inde.

Tous les ressortissants indiens et amis de l'Inde, y compris la diaspora indienne, sont cordialement invités à assister à la cérémonie.

Veillez noter, s'il vous plaît, que:

1. Les invités sont priés d'arriver à l'Ambassade à partir de 9h et au plus tard à 9h30.
2. Une pièce d'identité avec photo est nécessaire afin d'entrer dans les locaux de l'Ambassade. Une vérification de sécurité sera effectuée..
3. Les photographies et/ou vidéos dans l'enceinte de l'Ambassade sont interdites.
4. Les téléphones portables et autres objets électroniques ainsi que les sacs ne seront pas autorisés pendant la cérémonie, ceci devront être déposer à la réception de l'Ambassade.

\*\*\*



**भारतीय दूतावास  
पेरिस  
\*\*\***

**गणत्रंत दिवस उत्सव**

भारत के गणत्रंत दिवस के अवसर पर दिनांक 26.01.2020 को **प्रातः 09:50 बजे** पेरिस स्थित 13-15 रूयू अल्फ्रेड डीहॉडेन्क,75016 पर भारतीय दूतावास में ध्वज वंदन समारोह आयोजित किया जाएगा।

ध्वज वंदन के पश्चात् भारत के माननीय राष्ट्रपति महोदय के संदेश का वाचन किया जावेगा, इस अवसर पर सभी भारतीय नागरिक, भारत के मित्र तथा प्रवासी भारतीय इस समारोह में सादर आमंत्रित हैं।

**विशेष निर्देश :-**

01. सभी आमंत्रितों से निवेदन है कि वे निर्धारित स्थल पर प्रातः 09 बजे से अधिकतम 09:30 बजे तक उपस्थित होने का कष्ट करें।
02. दूतावास परिसर में प्रवेश के लिए फोटो पहचान प्रमाण पत्र लाया जाना अनिवार्य है। वहां सुरक्षा जांच की जाएगी।
03. दूतावास परिसर के अंदर विडियोग्राफी तथा फोटोग्राफी प्रतिबंधित है।
04. मोबाईल फोन, अन्य इलेक्ट्रॉनिक वस्तुएं तथा बैग आदि कार्यक्रम के दौरान उपयोग हेतु प्रतिबंधित रहेंगे तथा दूतावास के प्रवेश द्वार पर सुरक्षित रूप से उन्हें रखे जाने हेतु व्यवस्था होगी।

**\*\*\***